
Stručný zápis z 5. schůze ZO Chlumek dne 22.2.2023 
 

Přítomni: p. Jašová, p. Jonáš, Pokorný, Solař, Šašek, Vaněk, Veselý 

Začátek: v 19:00 hodin 

Program: 

1) Zahájení 
2) Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene č. JI-014330082192/005-ADS 
3) Projednání řešení nesouladu v KN 
4) Projednání výsledku šetření ohledně prodeje obecního pozemku na parc.č. 752/1 
5) Projednání rozpočtu stavby pro komunální techniku 
6) Projednání rozšíření dětského hřiště v rámci POVV 2023 
7) Projednání výměny starých oken v zadní části budovy OÚ 
8) Projednání zpevnění plochy před RD na obecním pozemku 
9) Závěr 
(Schválení programu - Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Program byl schválen) 

 

Projednání: 

1) Zahájení: ZO určují zapisovatele zápisu p. Čmielovou a ověřovatele zápisu p. Vaňka a p. Šaška 
(Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Usnesení bylo: Přijato) 
 

2) ZO schválili Smlouvu o zřízení věcného břemene č. JI-014330082192/005-ADS mezi obcemi v LDO Měřín 
a firmou EG.D, a.s.. Věcné břemeno se týká přeložky vedení VN v k.ú. Arnolec. 
(Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Usnesení bylo: Přijato) 

 
3) ZO projednali zjištěný nesoulad v KN. Týká se staveb čekárny, kapličky a hřiště – Výletiště. Tyto stavby 

musí být nově zaměřeny a vloženy do KN. ZO pověřili starostku k řešení.  
(Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Usnesení bylo: Přijato) 
 

4) ZO projednali výsledek šetření ohledně odkupu části (výměra cca 5m2) obecního pozemku na parc.č. 
752/1 v k.ú. Chlumek za účelem přístavby verandy k rodinnému domu. Na základě místního šetření, bylo 
zjištěno, že lze tuto část pozemku odprodat. Současně bylo dohodnuto, že žadatel odprodá část svého 
pozemku, který zasahuje do místní komunikace. ZO pověřují starostku k řešení.  
(Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Usnesení bylo: Přijato) 
 

5) ZO projednali a schválili předložený položkový rozpočet na stavbu - Objekt komunální techniky, Chlumek. 
ZO s provedením stavby souhlasí a bude se pokračovat v přípravě výběrového řízení na dodavatele. 
(Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Usnesení bylo: Přijato) 
 

6)  ZO projednali a schválili možnost využití dotace POVV 2023 na rozšíření dětského hřiště na zahradě OÚ. 
ZO pověřují starostku obce k oslovení dodavatelů. 
 (Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Usnesení bylo: Přijato) 
 

7) ZO projednali a schválili výměnu starých rozpadajících se oken v zadní části budovy OÚ a bytů. ZO pověřují 
starostku k řešení.  
(Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Usnesení bylo: Přijato) 
 



8) ZO projednali žádost pana Zavadila o povolení k provedení zpevnění plochy před nájezdem ke svému RD 
č.p. 15 na obecním pozemku. Jedná se o položení dlažby mezi plotem a obecní komunikací. ZO 
s provedením souhlasí za podmínek, že kolem silnice nebude umístěn žádný vyvýšený obrubník a veškeré 
náklady na práci i materiál ponese ze svého žadatel.  
(Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Usnesení bylo: Přijato) 

 
9) Závěr - Starostka obce ukončila schůzi ZO.  

Ukončení schůze: v 20:20 hodin 

 


